
Protokół Nr 41

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisji
3. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
4. Kłębek Krzysztof - członek
5. Misztal Mariusz -  członek komisji
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Zenon Zadrożny -  
Zastępca Wójta, p. Andrzej Wysocki Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie, 
p. Marcin Żwirkowski -  Naczelnik Wydziału Operacyjnego PSP, p. Jacek Jeziorski -  
Kierownik GOPS, p. Grzegorz Wójcik -  radny. P. Kamil Bielecki -  Komendant ZG ZOSP.

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 
przedstawił porządek:

1. Współpraca z PSP ( spotkanie z komendantem PSP Wołomin.
2. Oświetlenie ulic -  budowa nowych odcinków oraz modernizacja (odczytanie podań i 

analiza, wyjazd w teren)
3. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1. Komendant PSP w Wołominie omówił temat dotyczący bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego na terenie powiatu i gminy Dąbrówka. Ogółem w roku ubiegłym na 
terenie powiatu było 2400 zdarzeń z czego 106 na terenie gminy Dąbrówka.
(Materiał stanowi załącznik do protokołu).
W dalszej swojej wypowiedzi zwrócił się prośbą o dofinansowanie do remontu pomieszczenia 
w którym napełniane będą butłetlenowe będące na wyposażeniu OSP.
W tej kwestii komisja uznała za zasadne dofinansowanie do remontu pomieszczenia.

Ad. 2 W roku bieżącym planowane jest wykonanie oświetlenia ulicznego w Laskowie. Jest to 
zadanie z roku ubiegłego oraz planowane jest wykonanie modernizacji oświetlenia przy 
drogach powiatowych w pierwszej kolejności ciąg Guzowatka -  Kuligów.
Radny Grzegorz Wójcik w imieniu mieszkańców Karpina i Dąbrówki prosił o 
zaprojektowanie i w miarę możliwości wykonanie oświetlenia ulicznego przy drodze 
powiatowej pomiędzy miejscowościami Trojany a Dąbrówką
Pani Helena Kuśkowska wnioskowała o przystąpienie do budowy oświetlenia w Laskowie. 
Komisja uznała, że w pierwszej kolejności należy wybudować oświetlenie w Laskowie, a 
następnie przystąpić do modernizacji oświetlenia przy drogach powiatowych. Odnośnie 
Karpina uznała że należy zrobić rozeznanie, czy trzeba będzie budować nową linię czy 
wymienić istniejące lampy.

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło
się w dniu 26 marca 2018 r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 9 00 - 1 130



Ad. 3 w Sprawach bieżących p. Jacek Jeziorski omówił projekt uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych warunków, przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania.
Komisja jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem przedmiotowej uchwały.
Na tym protokół zakończono.
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